



**Sous le patronage de son Excellence Monsieur Fadi Hajali
Ambassadeur du Liban en Belgique**

La Galerie Mark Hachem, (Paris/New York/Beirut), en marge de Menart Fair,

a le plaisir de vous inviter à la présentation

ART FOR CHANCE

Exposition caritative au profit des enfants atteints du cancer au Liban

Vendredi 3 février 2023 de 19h à 22h
suivi d'un cocktail de bienvenue

Exposition ouverte au public samedi 4 et dimanche 5 février 2023 de 14h à 17h

Ambassade du Liban, 101, Avenue Franklin Roosevelt, 1050, Ixelles - Bruxelles

Pour toute information:
Mark Hachem
+33 6 14 64 81 46
paris@markhachem.com



Paul Gossian, *Disguised Figures*, Huile sur toile, 60 x 45 cm

L'association CHANCE (*CH*ildren *Agai*Nst *CancEr*) est une ONG libanaise dont la mission est d'aider les enfants atteints de cancer et de maladies du sang au Liban. L'organisation, fondée en 2005, aide les jeunes patients à recevoir le traitement nécessaire et à couvrir les dépenses liées à leurs traitements (chimiothérapie, radiothérapie, médicaments et soins liés à la thérapie) lorsque les familles n'ont pas les moyens financiers de le faire. Depuis 2005, l'association a aidé plus de 800 enfants à mener leur combat contre le cancer. L'association CHANCE soutient activement le traitement du cancer de 120 enfants dans 9 hôpitaux au Liban.

**Under the patronage of His Excellency Mr. Fadi Hajali
Ambassador of Lebanon in Belgium**

Mark Hachem Gallery, (Paris/New York/Beirut), in conjunction with the Menart Fair
is pleased to invite you to the presentation

ART FOR CHANCE

Charity exhibition for children with cancer in Lebanon

**Friday 3 February 2023 from 7pm to 10pm
followed by a welcome cocktail**

Exhibition open to the public on Saturday 4 and Sunday 5 February 2023 from 2 to 5 pm

Embassy of Lebanon, 101, Avenue Franklin Roosevelt, 1050, Ixelles - Brussels

For further information:
Mark Hachem
+33 6 14 64 81 46
paris@markhachem.com



Paul Gossian, *Disguised Figures*, Oil on canvas, 60 x 45 cm

CHANCE (CHildren AgaiNst CancEr) is a Lebanese NGO whose mission is to help children with cancer and blood diseases in Lebanon. The organisation, founded in 2005, helps young patients to receive the necessary treatment and to cover the expenses related to their treatment (chemotherapy, radiotherapy, drugs and care related to the therapy) when the families do not have the financial means to do so. Since 2005, the association has helped over 800 children in their fight against cancer. CHANCE actively supports the cancer treatment of 120 children in 9 hospitals in Lebanon.